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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2024/25:661 Vargjakt

Landsbygdsminister Peter Kullgren har utlovat en minskning av vargstammen 
ned till 170 individer.

Det är bra och absolut ett steg i rätt riktning. Men under Peter Kullgrens tid 
som ansvarig för frågan har utvecklingen gått åt fel håll. Antalet vargar som fått 
fällas under licensjakten har minskat de två år som hittills varit under Peter 
Kullgrens pass. Det återstår nu två tillfällen att visa att det inte bara är ord, utan 
att ord också följs av handling. Efter sommaren väntas beslut om licensjakt på 
varg. Om det ska vara allvar måste beslutet innebära i alla fall hundra vargar i 
tilldelning. Dessutom måste formerna för jakten vara sådana att resultatet 
motsvarar tilldelningen. Som det varit de senaste åren har antal skjutna vargar 
legat långt under det antal som beslutet gällt.

Med anledning av det ovan anförda vill jag fråga landsbygdsminister Peter 
Kullgren:

Hur tänker ministern säkerställa att nästa licensjakt innebär att vi närmar oss 
den vargstam som ministern och regeringen lovat väljarna?

………………………………………

Patrik Björck (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2025-05-12
Besvaras senast
2025-06-02


